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（香港，二○○三年七月二十五日）和記黃埔聯營公司 Husky Energy Inc（赫斯基能源）

鍳於業績表現突出，宣佈第二季將派發股息每股零點一加元，以及特別股息每股一加元。 
 
由於和記黃埔（和黃）擁有赫斯基能源百分之三十五權益，集團將可獲派高達一億六千一

百萬加元（約港幣九億元）的額外現金紅利。 
 
和黃集團董事總經理霍建寧說：「對赫斯基能源的驕人表現我們感到很高興。集團海外業

務的業績紀錄良好，並一直為和黃提供穩定可觀的回報。赫斯基能源的股息將進一步加強

和黃的穩健財務狀況，並把和黃的流動資金提升至更高的水平。」 
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隨附赫斯基能源新聞稿。 
 
關於和記黃埔有限公司關於和記黃埔有限公司關於和記黃埔有限公司關於和記黃埔有限公司    

 

和記黃埔有限公司（「和黃」）是香港交易所主版最大上市公司之一，亦是和黃集團的控

股公司。和黃建基於十九世紀，是香港其中一家最早成立的「洋行」。今天，和黃是一家

跨國綜合企業，業務遍佈全球接近四十個國家，全球僱員超過十五萬，投資及經營五項核

心業務，包括港口及相關服務；電訊；地產及酒店；零售及製造；以及能源及基建。 
 
屬下旗艦公司包括和記黃埔港口、和記電訊、和記黃埔地產、屈臣氏集團及長江基建。於

二○○二年，和黃的綜合營業額為港幣一千一百一十一億二千九百萬元（一百四十二億四

千七百萬美元）。 
 
有關資料詳情，請瀏覽網址： www.hutchison-whampoa.com 
 
如有查詢，請聯絡：如有查詢，請聯絡：如有查詢，請聯絡：如有查詢，請聯絡：  
張景如女士 
電話：( 852 ) 2128 1289 
傳真：( 852 ) 2128 1766 
電郵：laurac@hwl.com.hk 



News Release
July 24, 2003

HUSKY ENERGY ANNOUNCES ITS SECOND QUARTER DIVIDEND
OF $0.10 PER SHARE AND A SPECIAL DIVIDEND OF $1.00 PER SHARE

Calgary, Alberta – Husky Energy Inc. is pleased to announce that on July 23, 2003 its Board
of Directors declared its second quarter dividend for the year 2003 of $0.10 per share on its
common shares, payable on Wednesday, October 1, 2003 to shareholders of record at the
close of business on Friday, August 29, 2003.  This dividend represents an increase of
approximately 11 percent per share from the prior quarterly dividend of $0.09 per share.

Husky Energy’s strong balance sheet and financial resources, combined with its record
earnings and existing commodity hedges, should ensure that funding for all its existing
projects for the year is in place.  Allowing shareholders to benefit directly from Husky
Energy’s solid financial performance and cash surplus, the Board of Directors is also in a
position to provide a special cash dividend to its shareholders.

In this connection, Husky Energy is pleased to announce that its Board of Directors has
declared a special cash dividend of $1.00 per share on its common shares, payable on
Wednesday, October 1, 2003 to shareholders of record at the close of business on Friday,
August 29, 2003.

Husky Energy is a Canadian based integrated energy and energy related company
headquartered in Calgary, Alberta.  Husky Energy is publicly traded on the Toronto Stock
Exchange under the symbol HSE.
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For further information, please contact

Richard M. Alexander
Vice-President, Investor Relations
& Communications
Husky Energy Inc.
(403) 298-6952

Rocco Ciancio
Manager, Corporate Communications
Husky Energy Inc.
(403) 298-7088.
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